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Poročila o delu komisij 
skupščine občine Ljubljana

Moste-Polje
KOMISIJA ZA ODLIKOVANJA

V komisijo je bilo imenovanih sedem članov. Od teh je bilo 
aktivnih pet, ki st) se udeležili vseh sej komisij. Bdenje bil 
prisoten samo enkrat na eni seji, eden od članov komisije pa je 
na delu v Nemčiji.

Komisija je imela štiri seje. Obravnavali smo 53 predlogov za 
odlikovanja, ki so jih poslale delovne organizacije. Ugotovljeno 
je, da se delovne organizacije ne drže istih kriterijev za predloge 
odlikovanj in nekatere predlagajo posameznike za prvo medaljo 
šele pred upokojitvijo (PTT), druge pa predlagajo posameznike 
skoraj vsakih pet let za eno od odlikovanj.

Obravnavali smo predloge iz naslednjih organizacij:
Rep. sekretariat za NO
UNO - Ljubljana
Črevarna
RTV
PTT
ZRVS
Tovarna močnih krmil 
Papirnica Vevče

- tri predloge
- en predlog
- en predlog
- dva predloga
- deset predlogov
- osem predlogov
- pet predlogov
- triindvajset predlogov

Od teh 53 predlogov smo dva zavrnili, ker iz besedila nismo 
razbrali, zakaj je predlagani zaslužen, da prejme odlikovanje, ali 
pa zaradi kontradiktornih formulacij v predlogu za odlikovanje. 
V dopolnitev smo vrnili osem predlogov ZRVS, ker so bili 
imenovani predloženi za vojaška odlikovanja, v predlogih pa se 
ne omenja vojaško usposabljanje. Od republiške komisije za 
odlikovanja smo dobili dopis, da moramo po novem vsaki pred
log za odlikovanje poslati v devetih (9) primeikih zato, da bi pri 
njih delo teklo hitreje. V zvezi s tem je poslan dopis vsem 
organizacijam, da pošljejo predloge v devetih primerkih, pred
loge, ki so na občini, pa da naj jih pridejo odgovorni dopolniti.

KOMISIJA ZA UGOTAVLJANJE IZVORA 
PREMOŽENJA

Od ustanovitve občinske komisije za ugotavljanje izvora 
premoženja in od 20. junija 1974, ko jo je skupščina imenovala, 
je imela pet rednih sej. Prejšnja komisija je imela 7 sej.

Komisija je ob iskanju poti za ustrezno družbeno organizi
ranost ter za učinkovitejše družbeno obravnavanje in reševanje 
pojavov protipravnega in nemoralnega ustvarjanja materialnega 
položaja posameznika, raziskovala vire premoženja.

Zakon opredeljuje naloge komisije:
— neposredno vodi postopek za raziskovanje virov premo

ženja,
— spremlja in proučuje pojave nesorazmernega pridobivanja 

premoženja in trošenja sredstev,
— opozarja pristojne organe na pojave, daje bilo premoženje 

pridobljeno bodisi z davčno zatajitvijo, kaznivim dejanjem ali s 
kakršnokoli drugo kršitvijo predpisov,

— opozarja samoupravne in druge organe na pojave ustvar
janja premoženja in pridobivanja dohodka, ki ne izvira iz dela in 
je v nasprotju s socialističnimi moralnimi načeli.

Temeljna naloga družbene akcije je organizirano spremljanje 
vseh pojavov in ravnanj. Družbena organiziranost je podlaga za 
hitrejše in učinkovitejše odkrivanje pojavov okoriščenja, kar je

odvisno od vseh nosilcev družbene akcije zoper negativne pojave 
in tudi komisije.

Ali je bila naša komisija pri družbeni organiziranosti pove
zovalec in usklajevalec interesov vseh nosilcev družbene akcije 
zoper negativne pojave? Ali je komisija skupaj z drugimi odgo
vornimi organi organizacijsko vzpostavila učinkovitost sistema 
načina odkrivanja pojavov? Lahko ugotovimo, da delo ni bilo v 
celoti opravljeno.

Gledanje, da je naloga komisije, njeno delo ter njena odgo
vornost v tem, da obravnava pojave, odkriva in ukrepa to gle
danje je dokaj zgrešeno. Dela komisije ne moremo obravnavati 
zunaj obstoječega sistema družbenih ukrepov. Komisija brez 
povezanosti z nosilci družbene akcije ni učinkovita in ugo
tavljanje z enostranskim poudarkom na nalogo in na odgo
vornost komisije, zamegljuje odgovornost številnih nosilcev 
celotne družbene akcije.

Pojavi nesorazmernega razpolaganja s sredstvi so neki svoje
vrstni družbeni negativni pojavi. Gre za konkretno opredelitev, 
na kakršnih družbeno negativnih ravnanjih temelji pridobitev 
premoženja. Delovanje komisije temelji na tem, da se vsak pojav 
čimprej odkrije in razišče s sodelovanjem z vsemi odgovornimi 
organi. Šele na osnovi takega dela komisija primer obravnava — 
ali pa že na podlagi predpostavka ugotavlja stanje, da je možno 
zasnovati neposredno aktivnost za konkretno rešitev kršitve 
pristojnega organa.

Celotna družbena akcija mora temeljiti na delovni poveza
nosti komisije z vsemi nosilci družbene akcije, to je z delavsko 
kontrolo, inšpekcijskimi službami, SDK, davčnimi službami in 
drugimi organi odkrivanja in pregonov. Tu se mora ta pove
zanost čimprej vzpostaviti — poleg zgoraj navedenih tudi s pri
stojnimi v krajevnih skupnostih, v delovnih organizacijah in z 
drugimi.

Pred komisijo prihajajo z vidika vodenja konkretnega po
stopka samo tisti primeri, kjer predhodne akcije organov ne 
odkrijejo konkretnih kršitev in je moč zasnovati družbeno 
ukrepanje. Komisija ugotavlja vire, na katerih temelji razpola
ganje s sredstvi. In če komisija med postopkom ugotovi, da po 
vsebini predstavljajo kazniva dejanja in kršitev drugih predpisov, 
je načeloma naloga komisije zaključena in se postopek nadaljuje 
pred pristojnim organom.

Komisija se je pri kriterijih za ugotavljanje ustavila pri reše
vanju, kjer je limit občanovega premoženja, kako si je to pre
moženje pridobil in iz kakšnih virov. Obravnavali smo samo 
tiste primere, katerih imovina je vidna, medtem ko drugih ko
misija ni obravnavala. Dolgotrajni postopek dokazovanja in za
vlačevanja s strani pravnih zastopnikov in cenilcev ter reševanje 
vseh zadev po upravnem postopku je omogočila skupnost 
zakonodajalca glede na sistem prijavljanja, ugotavljanja in do
kazovanja. Pri reševanju, kdo so dejavniki, ki naj pomagajo 
ugotavljati, odkrivati negativne pojave, bo potrebno izkoristiti 
družbeno akcijo vseh dejavnikov, da bi bilo postopek in doka
zovanje usklajeno z družbenimi normativi.

Komisija je na svojih dveh sejali v mesecu marcu 1975 (7. in 
25. marca) pregledala 119 obvestil o premoženjskem stanju. 
Nekatera izmed teh obvestil (27) so bila po sklepu komisije 
dopolnjena, ker navedbe o nepremičninah in premičninah večje 
vrednosti niso bile najbolj jasne. Obravnavanju le-teh je komisija 
posvetila največ pozornosti. V dopolnilnem postopku pa so 
pozvani dokazali način pridobivanja premoženja; predvsem je 
komisija ugotovila, da je šlo v večini primerov za premoženje na 
račun dedovanja ali za nakup s pomočjo kreditov. Zato ko-
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misija ni imela razloga niti v enem primeru izdati sklepa o 
uvedbi postopka ža odmero davka od nenapovedanega do
hodka, ker za to niso bili podani pogoji.

V bližnji prihodnosti čaka komisijo rešitev še okrog 60 pri
merov. Za vse te primere se po sklepu komisije išče dodatnih 
pojasnil od vložiteljev obvestil ali od drugih organov.

ter pozvati delovne ljudi in občane, da se glede nepravilnosti v 
organizacijah in skupnostih obračajo nanjo.

Delo komisije bo polno zaživelo, ko bomo v celoti našli stike 
z organizacijami združenega dela ter ko bodo sprejeti zakonski 
predpisi o pristojnosti komisije in skupščine glede nepravilnosti 
v organizacij alt in skupnostih.

komisija za družbeno
NADZORSTVO

Ustavi Socialistične federativne republike Jugoslavije in So
cialistične republike Slovenije ter statut občine Ljubljana 
Moste-Polje posvečajo posebno pozornost dmžbenemu varstvu 
samoupravnih pravic in družbene lastnine,

V sistemu varstva družbenopolitičnega sistema ima komisija 
za dmžbeno nadzorstvo poseben položaj. Glavna naloga komi
sije je, da s pomočjo in sodelovanjem drugih organov in orga
nizacij varuje in zagotavlja nemoten razvoj samoupravljanja ter 
da varuje družbeno lastnino in družbene interese.

Skupščina občine ima po ustavi ter po 101. členu statuta 
občine Ljubljana Moste-Polje pravico, da ob kršitvi samouprav
nih odnosov ali če so huje prizadeti družbeni interesi ali če 
organizacija oziroma skupnost ne izpolnjuje z zakonom pred
pisane obveznosti, izreče naslednje ukrepe:

razpusti delavski svet oziroma drug ustrezen organ uprav
ljanja organizacije združenega dela in razpiše volitve članov v ta 
organ ;

- razpusti izvršilne organe in odstavi poslovodne orgine in 
delavce na vodilnih delovnih mestih v organizacijah združenega 
dela in drugih samoupravnih orgmizacijah in skupnostih;

imenuje začasne organe z zakonsko določenimi pravicami 
in dolžnostmi;

začasno omeji uresničevanje določenih samoupravnih 
Pravic delovnih ljudi in organov upravljanja ter uveljavi druge z 
zakonom določene ukrepe ;

zadrži izvršitev sklepov, drugih aktov in dejanj, s katerimi 
hi bile kršene samoupravne pravice delovnih ljudi in bila pri
zadeta družbena lastnina.

Vendar pa zakon, ki naj bi določil, pod katerimi pogoji in po 
kakšnem postopku lahko skupščina ukrepa proti takšnim orgt- 
nizacijam in skupnostim, še ni sprejet, tako da zaenkrat komi
sija in skupščina ne moreta dovolj učinkovito ukrepati. Ustavna 
zakona za izvedbo obeh vstav določata, da se mora to področje 
uskladiti z ustavama do 30. junija 1975.

S to pravno vrzeljo se je pri svojem delu srečavala tudi komi
sija za družbeno nadzorstvo skupščine občine Ljubljana Moste-
Polje že v prejšnjem mandatnem obdobju, zlasti pri reševanju 
nepravilnosti v 1ZOLITU, Delo v Izolitu pa je bilo otežkočeno 
fudi iz drugega razloga. Prejšnji komisiji je namreč prav v fazi 
integracije l/olita s Termiko potekel mandat, novo komisijo pa 
J® skupščina imenovala 2. junija 1974, tako da komisije ni bUo 
skoraj 4 mesece. V tem obdobju je v Izolitu še delala stara 
komisija, zlasti njen predsednik.

Nova komisija za dmžbeno nadzorstvo se je na svoji prvi seji 
konstituirala, sprejela svoj poslovnik in sprejela izhodišča za 
svoje delovanje. '

Komisija mora svoje delovanje prenesti na celotno sfero 
družbenega življenja, kajti komisija je v prejšnjem obdobju de- 
l0vala v glavnem na področju gospodarstva.

Komisija se mora pri svojem delu tesno povezovati tako s 
skupščino kot z druzbenopoliličnimi organizacijami v občini, 
''lasti z OKZKS.

Komisija mora pri svojem delu z orgmizacijami in skup- 
n°Mnii delovati predvsem preventivno. V ta namen se bo ko- 
misija stalno povezovala s samoupravnimi delavskimi kontro- 
umi in osnovnimi organizacijami sindikata v organizacijah in 
skupnostih. Člani komisije bodo obiskali vse organizacije in 
skupnosti in predsednike samoupravnih delavskih kontrol ter 
Predsednike 00 sindikata seznanili z delom in problematiko 

[Užbenega nadzora ter jih pozvali, da se glede nepravilnosti 
°hračajo na komisijo.

Prav tako hi bilo potrebno objaviti v Naši skupnosti članek o 
Problema tiki in pristojnosti komisije za družbeno nadzorstvo

KOMISIJA ZA ZADEVE INVALIDOV IN 
BORCEV NOV

Komisija za zadeve invalidov in borcev NOV dela po odloku 
o družbeni skrbi za udeležence NOV in njihove družinske člane, 
borce za severno mejo v letu 19 18/19 ter slovenske dobrovoljce 
iz vojn 1912/18, ki je bil sprejet na seji občinskega zbora in 
zbora delovnih skupnosti dne 28. marca 1974., po drugih 
predpisih in v tesnem sodelovanju z občinskim odborom ZB 
NOV. Za način in postopek dodelitve družbenih denarnih 
pomoči ter višine ima komisija pravilnik o oblikah in višini 
dmžbene denarne pomoči za udeležence NOV ter njihove dru
žinske člane, borce za severno mejo 1918/19 in slovenske do
brovoljce iz vojn 19 12/18, ki je usklajen z odlokom. Tako 
odlok kakor tudi pravilnik sta rezultat dela prejšnjih komisij, 
zato je komisija v celoti osvojila njih določila.

Komisija je imefa 5 sej. Obravnavala je tekoče zadeve, tj. 
reševala vloge za priznavalnine, denarne pomoči, pomoč pri 
šolanju, enkratne denarne pomoči za kritje stroškov klimatsko- 
topliškega zdravljenja, pogrebnih stroškov idr. Opravila je vsako
letno revizijo pomoči pri šolanju in valorizacijo dotedanje druž
bene pomoči. Rešila je pet stanovanjskih primerov iz obstoje
čega stanovanjskega fonda (umrli so 3 udeleženci NOB - 
imetniki stanovanj). V sedanji odlok so bili zajeti tudi borci za 
severno mejo 1918/19 in dobrovoljci iz vojn 19 12/18, kar je 
razvidno že iz naslova odloka. Od 26 borcev prejema redno 
mesečno denarno pomoč 6 upravičencev po 300 din od 1. 
oktobra dalje, 14 upravičencem pa je bila dodeljena enkratna 
pomoč.

Potrebna finančna sredstva za uresničevanje odloka zagotovi 
na podlagi potreb skupščina v svojem proračunu.

Po 54. členu zakona o starostnem zavarovanju kmetov je 
komisija za zadeve borcev NOV in invalidov zadolžena, da ugo
tavlja, če kmet-borec izpolnjuje poleg pokojnine še pogoje za 
varstveni dodatek in določi višino dodatka na podlagi odloka o 
pogojili in kriterijih za podeljevanje varstvenega dodatka za 
kmete-borce. Obravnavanih in rešenih je bilo 5 primerov. Ko
misija o varstvenem dodatku sklepa in določi, izplačuje pa ga 
podružnica skupnosti pokojninskega in invalidskega zavarovanja 
v Ljubljani iz republiških sredstev skupno s pokojnino. Var
stveni dodatek prejema 28 kmetov-borcev. Najvišji'dodatek je 
790 din, najnižji pa 88 din.

Zaradi enotnega reševanja varstva borcev NOV je v teku 
uskladitev odlokov in pravilnikov o oblikah in višini družbene 
denarne pomoči za udeležence NOV ter njihove družinske 
člane, borce za severno mejo 19 18/ 19 in slovenske dobrovoljce 
iz vojn 19 12/18 za vso Slovenijo.

KOMISIJA ZA VOLITVE, IMENOVANJA 
IN KADROVSKE ZADEVE

V obodbju od ustanovitve do danes je imela komisija 7 sej. 
Razen tega je imela komisija zaradi nujnih zadev, ko ni bilo 
mogoče sklicati redne seje komisije, tudi nekaj cirkulamih sej, 
se je s člani posvetovala po telefonu oziroma pisno.

V poročilu navajamo pregled najvažnejših opravil, ki jih je 
imela komisija na dnevnih redih:

1. sestavljanje predlogov kandidatov in "oblikovanje vseh 
skupščinskih organov (komisij in svetov);

2. oblikovanje razpisov in udeležba naših članov v paritetnih 
komisijah za imenovanje individualnih poslovodnih organov ter 
vodilnih delavcev v TOZD in OZD;



3. obravnavanje kandidatov ter predlaganje teh v razne od
bore, šole, VVZ, druge zavode ter ustanove (področje družbene 
dejavnosti);

4. sodelovanje naših članov v komisijah na ravni mesta Ljub
ljane za imenovanje kandidatov na vodilna delovna mesta za 
organizacije posebnega družbenega pomena (klinične bolniš
nice , specialne šole itd.);

5. razprava o razrešitvah in imenovanjih delavcev milice, 
sodišč, novo formiranih sodišč (združenega dela);

6. sodelovanje v komisijah za volitve in imenovanja občin
skih skupščin mesta Ljubljana v zadevah, ki se urejtgo enotno za 
področje mesta (kadrovska politika, kadrovska evidenca, šti
pendijska politika, izvajanje sporazuma o delitvi OD, organi
zacija in sistemizacija delovnih mest v kadrovskih službah občin 
itd.);

7. priprava gradiva za sklic in izvolitev komisije podpisnikov 
družbenega dogovora o kadrovski politiki;

8. kontrola izvajanja družbenega dogovora o kadrovski po
litiki do izvolitve komisije za spremljanje družbenega dogovora :

9. obravnavanje predloga odloka o osnovah in merilih za do
ločanje mesečnih nadomestil OD in drugih povračil in stroškov 
delegatom ter voljenim in imenovanim funkcionaijemobčindce 
skupščine konkretno določanje višine OD za voljene in ime
novane funkcionarje;

10. sodelovanje s koordinacijskim odborom na ravni mesta 
za pripravo pravilnika o delitvi in določanju konkretnih OD za 
funkcionarje;

M, sodelovanje v koordinacijskem odboru za kadrovska 
vprašanja pri občinski konferenci SZDL Moste-Pdje ;

12. priprava gradiv za seje delegatskih zborov s področja dela 
komisije;

13. sodelovanje z organi skupščine, IS in drugimi upravnimi 
organi skupščine občine ter družbenopolitičnimi organizacijami 
v občini.

Težave, s katerimi se komisija pri svojem delu srečuje, so 
predvsem naslednje:

I. kadrovski oddelek pri občinski skupščini (kljub novi si- 
stemizaciji) še ni našel primernih delavcev, ki bi delali na ustrez
nih mestih: delna zavora je v tem, da nagrajevanje v občinski 
upravi ni stimulativno v primerjavi z nekaterimi drugimi 
področji, in drugič, da so kriteriji za delavce, ki bi delali na tem 
področju, nekoliko strožji kot v drugih oddelkih uprave. Delo 
zato ne teče vedno ažurno oziroma v skladu z nalogami, ki jih 
nalagajo smernice o izvajanju kadrovske politike v družbi. Zlasti 
boleče je vprašanje vzpostavitve kadrovske evidence, ki je šele v 
zametkih.

2. Ob večjih „plazovih“ reelekcij oziroma razpisov delovnih 
mest — zlasti v gospodarskih organizacijah — pride do težav v 
določanju naših članov v razpisne komisije, ker je naša komisija 
maloštevilna.

3. V pretresu kandidatov za razpisana delovna mesta enako
pravno sodelujejo tudi družbenopolitične organizacije v občini, 
zlasti zveza komunistov in sindikati. Tako delo terja mnogo več 
dela, več posvetov in seveda več časa. V tem pogledu prihaja 
včasih do neusklajenega postopka v pretresu kandidatov v de
lovnih kolektivih in v občinskem delu komisije. Zato bi bilo 
nujno, da bi komisija izdelala podrobnejši pravilnik o vsebinskih 
vprašanjih razpisnega postopka ter o rokih za posamezne faze 
razpisnega postopka ter z njim seznanila tudi delovne organi
zacije.

KOMISIJA ZA PROŠNJE IN PRITOŽBE
Komisija za prošnje in pritožbe je imela do 28. februarja eno 

samo sejo, vendar so vse vloge rešene in odgovori vročeni 
strankam.

Na seji komisije 5. februarja 1975 so obravnavali 8 vlog, jih 7 
rešili, 1 vlogo pa odstopili v nadaljnje reševanje.

Pregled zadev glede na predmet
1. Stanovanjske zadeve
- 3 prošnje za dodelitev stanovanj, 2 prošnji sta ugodno 

rešeni s strani solidarnostnega stanovanjskega sklada, 1 prošnja 
pa s strani podjetja, kjer je stranka zaposlena ;

- 1 prošnja za dodelitev sobe, ki jo zaseda sostanovalec, pa 
spada k stanovanju, ki ga prosilec zaseda. Podjetje je sostano
valcu dodelilo drugo sobo.

2. Lokacijsko dovoljenje
2 individualni pritožbi in ena skupna pritožba na odločbe, s 

katerimi je oddelek za gradbene in komunalne zadeve zavrnil 
izdajo lokacijskega dovoljenja, ker na tistih parcelah ni pred
videna gradnj a.

3. Pritožba zaradi dodelitve sobe, ki spada v eno stano
vanjsko celoto, sostanovalki. Stranko smo napotili na obnovo 
postopka, ker gre za kršitev določil zakona o stanovanjskih 
razmeijih.

4. Pritožba zoper negativno odločbo o dodelitvi posojila 
članom ZZB za adaptacijo hiše. Zaradi postranskih dodatnih 
dohodkov so prošnjo zavrnili.

5. Pritožba zoper odnos organa milice na vlaku do potnikov. 
Vlogo smo odstopili postaji železniške milice Beograd.

VPRAŠANJA DELEGATOV
VPRAŠANJA DELEGATOV, 
POSTAVLJENA NA 8. ZASEDANJU 
ZBORA ZDRUŽENEGA DELA IN ZBORA 
KRAJEVNIH SKUPNOSTI
Franc KOLMAN, delegat VIII. KONFERENCE DELEGACIJ

Vprašanje: S skupščinsko resolucijo o letošnjem družbeno
ekonomskem razvoju je bilo dogovorjeno, da bomo letos name
nili za potrebe interesnih skupnosti 29,6% od bruto osebnega 
dohodka. Nekatera področja so si z zakonskimi prepisi zagoto
vila dovolj finančnih sredstev, za dogovarjanje na občinski ravni 
nekaterih občin pa je ostalo zelo malo sredstev. Kako je s tem v 
občini Ljubljana Moste-Polje in če je tako, kje je izhod?

Izvršni svet je pripravil naslednji
odgovor: Družbeni dogovor o skupni porabi v Sloveniji v letu 

1975 določa, da mora stopnja rasti, namenjena za zadovoljeva
nje skupnih potreb, zaostajati za stopnjo rasti družbenega

proizvoda za 10% in da ne sme presegati skupne stopnje 
prispevkov iz bruto osebnega dohodka 29,60 %.

Republiški družbeni dogovor o skupni porabi določa enotne 
prispevne stopnje za invalidsko-pokojninsko zavarovanje, zdrav
stveno varstvo, otroško varstvo in socialno skrbstvo. Skupna 
stopnja za te skupnosti je torej dogovotjena v višini 22,76 %.

Ostanek v višini 6,84 % pa razdeljuje ljubljanski družbeni 
dogovor ostalim občinskim interesnim skupnostim. Resje, da 
so bili programi posameznih skupnosti za leto 1975 obsežnejši 
in da so morale interesne skupnosti svoje programe krčiti glede 
na razpoložljiva sredstva, vendar so vse prispevne stopnje spora
zumno dogovorjene z republiškim oziroma mestnim družbenim 
dogovorom.

Zlata PIRNAT, delegat XX. KONFERENCE DELEGACIJ
Vprašanje: Kako bo zagotovljeno zdravstveno varstvo za 

predvidenih 10.500 prebivalcev na zazidalnem področju Novih 
Jarš. Med naštetimi spremljevalnimi objekti v zazidalnem oko
lišu nismo zasledili predvidene lokacije objekta za osnovno 
zdravstveno in zobozdravstveno varstvo.__________ JX.
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Oddelek za splošne zadeve in skupne službe je pripravil 

naslednji
odgovor: Na področju Novih Jarš ni predvidena lokacija 

objekta za osnovno zdravstveno in zobozdravstveno varstvo. 
Pripravlja pa se lokacija na območju Studenca in razširitev že 
obstoječe službe v Polju in v sedanjem zdravstvenem domu v 
Mostah.

Vprašanje: Z zagotovljenim trisobnim stanovanjem, ki bo 
preurejeno v otroški dispanzer v Novih Jaršah, je za otroško 
varstvo le polovično preskrbljeno in to ali za kurativno dejav
nost (zdravljenje obolelih predšolskih otrok) ali za preventivno 
dejavnost (cepljenje in pregledi zdravili dojenčkov in predšol
skih otrok). Republiška sanitarna inšpekcija prepoveduje upo
rabo navedenih prostorov v oba namena, ker ne dovoli mešanje 
zdravih in bolnih otrok.

Oddelek za splošne zadeve in skupne službe je pripravil 
naslednji

odgovor: O tem, katera dejavnost bo v Novih Jaršah, bosta 
odločala krajevna skupnost in otroški dispanzer.

Vprašanje: Delegati ugotavljajo, da se sicer postopoma po
pravlja varstvo otrok z gradnjo novih vrtcev, predlagajo pa, naj 
se v vsakem vrtcu zagotovi vsaj 10 mest za dojenčke (varstvo 
dojenčkov in malih otrok do 18. meseca starosti).

Oddelek za splošne zadeve in skupne službe je pripravil 
naslednji

odgovor: Vse do konca leta 1974 je bilo v občini Moste- 
Polje zagotovljenih samo 70 mest za dojenčke v Zeleni jami 
enoti VVZ Jarše. Vsi novi objekti, ki bodo zgrajeni po pro
gramu iz samoprispevka, pa imajo predvidene tudi oddelke za 
dojenčke, in sicer:

VVZ Nove Jarše 72 mest
VVZ Selo 36 mest
VVZ Štepanjsko naselje 36 mest
VVZ Polje 36 mest
Skupaj 180 mest

Vprašanje: Delegati ugotavljajo, da v programih ni zaslediti 
obratov družbene prehrane. Ob predvidenem novem naselju je 
treba pomisliti na mlade družine mlade matere delavke, na 
njihovo preobremenjenost. Zato delegacija meni, daje urejena 
prehrana zelo važen preventivni dejavnik za ohranitev zdravja in 
delovne zmožnosti.

Oddelek za gospodarstvo je pripravil naslednji
odgovor: Problematika družbene prehrane je večkrat pred- 

rnet razprav. Po izjavah urbanistov ni problem prostora za 
načrtovanje takih objektov v naših stanovanjskih naseljih, pač 
Pa je stalno prisotno vprašanje investitorjev v to oskrbovalno 
dejavnost. To je' tudi razlog, da urbanisti takih objektov ne 
načrtujejo kot samostojne objekte. To pomanjkljivost skušajo 
reševati z načrtovanjem kombiniranih trgovsko-gostinskih 
objektov, ki lahko prevzemajo tudi funkcijo družbene prehrane. 
Taki objekti pa so v novih stanovanjskih soseskah (kot so 
^tepanjsko naselje, Fužine, Nove Jarše) tudi načrtovani.

janez^BENEDlK, delegat KRAJEVNE SKUPNOSTI NOVE

Prvi del vprašanja, ki se nanaša na postajališči proge 12 in 7, 
lJ- na poravnavo škode, ki jo je povzročil VIATOR, ko je 
zavozil na zelenico, in na slabo vzdrževano končno postajo, smo 
Posredovali V1ATORJU Ljubljana in bomo odgovor objavili 
takoj po prejemu.

Vprašanje: Krajevna skupnost Nove Jarše želi, da se sredstva, 
namenjena za vzdrževanje zelenic, ki jih sedaj dobiva podjetje 
J;ast, razdelijo med krajevne skupnosti, oziroma da jih prejme 
prajevna skupnost Nove Jarše za zelenice na njenem območju, 
n grobem izračunu bi KS Nove Jarše iz tega naslova prejela 

. ^0.000 do 200.000 din. Mi smo že kupili stroj za košnjo trave 
” imamo zagotovljeno delovno silo, ker smo prepričani, da bi 

bolje skrbeli za vzdrževanje zelenic in ureditev okolice. 
elinio, da se navedeni znesek nakaže krajevni skupnosti, ki sc 

_ avezuje, da bo zelenice vzdrževala veliko bolje, kot so vzdrže- 
ane sedaj. Oddelek za gradbene in komunalne zadeve je 

Pripravil naslednji
°dgovor: Predloga krajevne skupnosti Nove Jarše, da bi 

edstva, namenjena za vzdrževanje zelenic, razdelili krajevnim

skupnostim in njim prepustili tudi odgovornost za urejanje in 
vzdrževanje, v letu 1975 ni možno izvesti v celoti; to je lahko le 
stvar posebnega dogovora z vsako krajevno skupnostjo. Zato bo 
tudi v prihodnje podjetje Rast opravljajo to dejavnost. Dopu
ščena pa je možnost, da se s krajevno skupnostjo Nove Jarše na 
njihovo izrecno pobudo dogovori, da se sredstva, namenjena za 
vzdrževanje zelenic v letu 1975 v Novih Jaršah, prepusti 
krajevni skupnosti Nove Jarše, s čimer bi istočasno preverili 
način vzdrževanja zelenic, kot ga predlaga krajevna skupnost 
Nove Jarše.

Istočasno sporočamo, da je po odloku o kategorizaciji 
zelenic občinskega pomena na območju KS Nove Jarše ena 
kategorizirana zelenica, in to pri spomeniku ob Šmartinski cesti, 
v izmeri 120 kv. m. Naknadno smo vključili v vzdrževanje še 
zelenico otok pri avtobusnem obračališču v izmeri 1.000 kv. 
m. Na teh dveh zelenih površinah naj bi komunalno podjetje 
Ljubljana TOZD Rast opravilo v letu 1975 naslednja dela: 

spomladansko čiščenje 
redno čiščenje 3-krat tedensko 9 mesecev 
košnja z grabljenjem in odvozom 7-krat letno 
oskrba trajnic (okopavanje in pletcv) 4-krat letno 
.oskrba žive meje (obrezovanje, okopavanje in pletcv) 

dvakrat letno
oskrba griničevaja (okopavanje in pletev) 2-krat letno 
dobava komposta, šote in dolomitnega peska.

Za vsa zgoraj navedena dela bo komunalno podjetje obra
čunalo po predračunu za vzdrževanje kategoriziranih zelenic za 
leto 1975 in po izračunu strokovne službe občine ok. 
13.500,00 din.

Komunalno podjetje Ljubljana TOZD Rast je bilo dolo
čeno za izvajalca vzdrževalnih del na občinskih kategoriziranih 
zelenicah na območju občine Ljubljana Mostc-Polje po sklepu 
sveta za komunalo in urbanizem na 7. seji dne 17. marca 1970.

V osnutku programa vzdrževanja komunalnih naprav za leto 
1975 smo predvideli tudi novo postavko pri vzdrževanju ze
lenic, in to za vzdrževanje zelenic v stanovanjskih soseskah. Za 
ta dela smo predvideli 80.000.00 din. in sicer po 20.000.00 din 
za KS Nove Jarše. Zeleno jamo. Moste in Kodeljevo. Ta sredstva 
bomo po potrditvi osnutka proračuna pogodbeno naka/li zgoraj 
navedenim krajevnim skupnostim, le-te pa bodo v lastni režiji in 
v okviru teh sredstev vzdrževale svoje ..stanovanjske" zelenice. 
Tako bo na območju KS Nove Jarše za vzdrževanje kategori
ziranih in ostalih zelenic namenjeno skupaj ok. 33.500,00 din in 
ne 150.000,00 do 200.000,00 din, kot ste navedli v svojem 
vprašanju.

Vprašanje: Prosimo, da posredujete pri postaji milice, naj 
kaznuje šoferje tovornjakov in avtobusov, ki zlasti ponoči 
parkirajo na zelenicah v naši krajevni skupnosti in jih uničujejo.

Izvršni svet je poslal postaji milice Mostc-Polje dopis v zvezi s 
poostreno kontrolo parkiranja.

Vprašanje: Krajevna skupnost meni, da je vsota 840.000,00 
din za ureditev okolice novega vrtca daleč previsoka in je zato 
nujno pregledati, če so bila vsa dela po obračunu tudi oprav
ljena.

Oddelek za splošne zadeve in skupne službe je pripravil 
naslednji

odgovor: Projekt zunanje ureditve pri VVZ Nove Jarše je bil 
izdelan samostojno mimo glavnega projekta. Pri projektu zuna
nje ureditve so sodelovale odgovorne inštitucije (inšpekcijske 
službe, VVZ Nove Jarše itd.).

Po potrditvi projekta s strani pristojnih organov smo prek 
podjetja Soseska iskali najboljšega ponudnika. Zbiranje ponudb 
po popisu del iz projekta ni uspelo, oziroma ponudbe niso bile 
sprejete, ker je predračun podjetja Rast znašal 1,950.000 din. 
ponudba podjetja Universal pa 1,920.000 din. Pri tem še niso 
bili zajeti stroški komunalnih priključkov, ki jih je pri vsakem 
VVZ dolžna plačati občina.

Po sklepu izvršnega sveta občine je bilo naprošeno podjetje 
Rast, da izdela samostojno ponudbo za zunanjo ureditev, kjer 
naj upošteva izdelani projekt v njegovih osnovnih izmerah 
raznih objektov zunanje ureditve in določi samostojne gradbene 
materiale, ki bodo zadovoljevali minimalne normative za te 
vrste objektov. Tako predloženo ponudbo v višini 840.000 din 
je izvršni svet potrdil in dela oddal podjetju Rast. Tudi pri tej 
ponudbi niso zajeti komunalni vodi in priključki. Upoštevajoč
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te objekte, bodo stroški zunanje ureditve VVZ Nove Jarše 
znašali 1,500.000 din.

Gradbena dela so bila končana pozno v zimskem obdobju in 
zaradi tega zunanjih del še ni bilo mogoče opraviti v celoti.

i \

Delegat Metod JURČIČ
Vprašanje se je nanašalo na pridobitev telefonskih številk in 

na nesolidno poslovanje podjetja za PTT promet TOZD 
Telekomunikacije in stno ga posredovali Podjetju za PTT 
TOZD Telekomunikacije. Kč bomo prejeli odgovor, ga bomo 
objavili.

Leopold RAKAR, delegat KRAJEVNE SKUPNOSTI ŠTE- 
PANJSKO NASELJE

Vprašanje: Kako je z gradnjo objektov splošnega ljudskega 
standarda v okviru konercialhe stanovanjske izgradnje v novem 
Štepanjskem naselju?

Z gradnjo šol, vrtcev, trgovin, zdravstvenega doma in dr. se 
kljub naglemu naseljevanju novih stanovalcev še sploh ni pri
čelo, kar ima za posledico nemogočo preobremenitev obstoje
čih objektov.

V zvezi s tem zahtevamo prioriteto pri reševanju omenje
nih problemov v okviru nadaljevanja celotne gradnje.

Odsek za gradbene zadeve je pripravil naslednji
odgovor: Po zazidalnem načrtu zdravstveni dom v Štepanj

skem naselju ni bil predviden. Pripravlja se lokacija novega 
objekta v soseski MS-4, 5 fužine in pa razširitev obstoječe 
službe v Polju in v Mostah.

Od načrtovanih spremljajočih objektov, potrebnih za osnov
no oskrbo občanov v novem Štepanjskem naselju, potekajo 
priprave za gradnjo dveh trgovskih objektov. Za zadovoljitev 
potreb po osnovnih živilih prvih stanovalcev bo gradilo samopo
strežno trgovino trgovsko podjetje Nama, ki ima sklenjene vse 
potrebne pogodbe in sol priprave za gradnjo v zaključni fazi.

Za gradnjo oskrbovalnega centra v II. fazi izgradnje te soseske 
je potencialni interesent podjetje Emona. To podjetje želi tu 
zgraditi večji trgovsko-gostinski objekt, kar pa delno odstopa od 
potrjene urbanistične zamisli v obliki tega centra. Trenutno 
IMOS vodi usklajevalne'razgovore z LUZ, da se v naj večji možni 
meri ugodi zahtevam trgovine, ki teži za čimvečjo funkcional
nostjo takega objekta. Poleg tega se na ravni mesta v skupščini 
mesta Ljubljana v sklopu ostale problematike razvoja trgovine v 
Ljubljani vodijo intenživni razgovori o načinu financiranja 
izgradnje takega kompletnega potrošniškega centra.

Načrtovani so tudi objekti storitvene obrtne dejavnosti, ki so 
potrebni taki stanovanjski soseski. V tej zvezi pa še ni rešeno 
vprašanje financiranja gradnje takih objektov.

Vprašanje: Kako je sl komunalno ureditvijo zazidalnega oko
liša nadomestnih gradenj vzhodno od Kamnoseške ulice?

Iz trenutno veljavnega zazidalnega načrta je za te gradnje 
razvidno, da so vse prometne komunikacije usmerjene na 
Kamnoseško ulico, ki je bila asfaltirana na osnovi finančnih 
sredstev, zbranih s samoprispevkom. Taka urbanistična rešitev 
je za občane Kamnoseške ulice nesprejemljiva. Ob tem obstajajo 
realne možnosti priključka za povezavo omenjenih gradenj 
neposredno na H Tuševsko cesto.

Enako ostane nerešeno vprašanje izgradnje kanalizacij
skega omrežja obstoječih naselij Žamovci, Kamnoseška ulica in 
Gmajna, v katerem površinsko odtekanje fekalij ogroža zdravje
občanov.

Odsek za komunalne zadeve je pripravil naslednji 
odgovor: Zazidalni načrt za sosesko MS 3—2 in MS 112 1 je 

»prejet in potijen s strani skupščine občine Moste-Polje in 
ikupščine mesta Ljubljana. Pripombe je bilo moč podati ob 
avni razgrnitvi predloga zazidalnega načrta. Kot nam je znano, 
c v postopku sprejema sodelovala tudi krajevna skupnost 
štepanjsko naselje. Čd je krajevna skupnost podala tehtne 
pripombe na zazidalni načrt, so bile te evidentirane in po 
aresoji projektanta zaiidalndga načrta upoštevane ali pa z 
utemeljitvijo zavrnjene) Po Sprejetem zazidalnem načrtu je 
predvidena naslednja rešitev lokalne cestne mreže:

Kamnoseška ulica postane; slepa in se priključuje samo na 
Urušcvsko cesto. Priključek Kamnoseške na Litijsko je ukinjen 
zaradi gradnje bencinske črpalke na tem mestu. Na Kamnoseško 
ulico se približno v sredini kompleksa priključuje nova dovozna

cesta, ki služi kot dovoz do novoprojektiranih nadomestnih 
individualnih hiš (24 hiš). V zvezi s tem je predvidena razširitev 
oziroma rekonstrukcija dela Kamnoseške ulice na širino vozišča 
5,0 m z enostranskim pločnikom 1,5 m in obračališčem na 
skrajni severni in južni strani nove dovozne ceste (vzporedni 
krak dovozne ceste s Kamnoseško).

Iz stališča, da se število lokalnih dovoznih priključkov na 
primarno cestno omrežje zreducira na minimum, in zato, ker 
služijo navedene dovozne ceste le lokalnemu dovozu do manjše
ga števila individualnih hiš, sodimo, daje bila odločitev oziroma 
rešitev projektanta pravilna. Seveda pa so možne tudi druge 
variantne rešitve in tudi ta, kot jo predlaga delegat. Ugotav
ljamo, da rekonstrukcija dela Kamnoseške ne bo povzročala 
večjih težav, ker bo razširitev oziroma dograditev enostranskega 
pločnika možno izvesti na sedaj neurejenem cestnem svetu, 
malenkostno pa bodo prizadeti vogalni lastniki parcel ob pri
ključku na Hruševsko cesto. Definitivna rešitev oziroma posle
dice pa bi bile znane po izdelavi glavnega projekta, oziroma 
lokacijske dokumentacije za predmetno rekonstrukcijo.

V zvezi s tem omenjamo, da je bila Kamnoseška ulica 
modernizirana v letih 1970 in 1971. Po sklepu sveta za 
komunalo in urbanizem je bilo krajevni skupnosti dodeljeno 
skupno 80.000,00 din, medtem ko je znašal ponudbeni pred
račun izvajalca 72.848,50 din. Ulica je bila na predlog občanov 
in krajevne skupnosti ter s soglasjem sveta za komunalo in 
urbanizem urejena kot provizorij, ker bo pred dokončno reši
tvijo potrebno rešiti tudi problem kanalizacije.

Vprašanje kanaliziranja celotnega območja Gmajne bo 
možno reševati v naslednjih letih, oziroma morda že v letu 
1975. Z gradnjo Stepanjskega naselja je podana možnost, da se 
v sklop komunalne ureditve naselja vključi tudi kanaliziranje 
obstoječega naselja Gmajna in okolica. V prvi fazi je potrebno 
pridobiti oziroma izdelati projekte kanalizacije ter te uskladiti s 
projekti kanalizacije v Štepanjskem naselju. Zaradi pomanjkanja 
finančnih proračunskih sredstev občine le-ta v letošnjem letu ne 
more financirati izdelave projektov kanalizacije za območje 
Gmajne. Zato služba občine predlaga, da celotna akcija steče 
prek podjetja Soseska, ki je tudi zadolžena za urejanje soseske 
Ste panjsko naselje.

Vprašanje: Kako je z zazidavo območja v trikotu med 
Litijsko cesto, Hruševsko cesto in Žamovci?

- Razgrnjeni zazidalni načrt se je v preteklosti večkrat 
spreminjal in kot je razvidno iz zadnjega, je stolpnica oddaljena 
od individualne gradnje minimalno (ok. 20 m). Navedene rešitve 
so v nasprotju s prvotno izdelanim zazidalnim načrtom obstoje
čih individualnih gradenj.

Od investitorja Soseska zahtevamo, da ponovno prouči 
umestnost koncentrirane gradnje stanovanj tudi z meteorolo
ških vidikov (kot je bilo razvidno iz strokovnih razprav v javnih 
občilih).
Odsek za gradbene zadeve je pripravil naslednji

odgovor: Kare med Litijsko in Hruševsko cesto ter Žamovci 
se urejuje z zazidalnim načrtom za MS 3/2 in MS 112/1. 
Predlog zazidalnega načrta je bil s sklepom sveta za urbanizem 
pri skupščini mesta Ljubljana javno razgrnjen tudi v prostorih 
skupščine občine Ljubljana Moste-Polje v času od 11. februarja 
do 15. marca 1973 (Ur. list SRS št. 5/73) in sprejet z odlokom 
skupščine mesta Ljubljana (Ur. list SRS št. 12/73).

Po veljavnem zazidalnem načrtu so med drugim v omenjenem 
kareju predvidene tri stolpnice, najmanjši odmik stopnice od 
individualne stanovanjske zgradbe ob Žanrovcih pa znaša pri
bližno 28 m.

Vprašanje: V zvezi z otvoritvijo podaljška Kajuhove ceste do 
Litijske prosimo za ustrezno varno ureditev križišča s Povšetovo 
ulico.

Odsek za komunalne zadeve je pripravil naslednji
odgovor: Ureditev križišča Kajuhova Povšetova je urejena 

skladno z izdelano dokumentacijo za gradnjo Kajuhove ceste na 
odseku Povšetova Litijska.

Po izgradnji navedenega odseka je bil opravljen tehnični 
pregled. Komisija za tehnični pregled, v kateri je bil zastopan 
tudi predstavnik urada za promet Ljubljana, na zgrajeno kri
žišče v pogledu prometne varnosti ni imela pripomb, razen 
nekaterih pomanjkljivosti, katere pa je investitor odpravil.

V zvezi s tem omenjamo, daje priključek na Stepanjski most 
še vedno dovoljen in ga bo možno ukiniti šele, ko bo rekon



struiran odsek ceste Ste panjsko nabrežje (Kajuhova Stepanja 
vas) ali v skrajnem primeru tudi prej, t. j. ko bo stekla proga 
mestnega prometa št. 5 Koseze Kodeljevo.

Franc GRADIŠEK, delegat KRAJEVNE SKUPNOSTI DOL
SKO

Vprašanje: Ponovno postavljam vprašanje zaščite okolja, iz 
katerega prebivalci krajevne skupnosti dobivajo pitno vodo, z 
zahtevo, da se urbanistom prepove izgradnja energetske cone v 
tem območju in predlagam, da se skliče za rešitev navedenega 
vprašanja sestanek s predstavniki krajevne skupnosti in izvršnega 
sveta skupščine občine.

Odgovor na to vprašanje je bil dan 1 1. 3. 1975 in bo 
objavljen v Naši skupnosti.

Vprašanje: Električno omrežje na območju naše krajevne 
skupnosti ja zastarelo, saj je večinoma zgrajeno v času vojne in 
po njej. Posebno je odprto vprašanje izboljšanja električne 
energije za vas Vinje, kjer so občani v lanskem letu zbrali
170.000. 00 din, Elektro Ljubljana okolica bo prispevala
200.000. 00 din, še vedno pa je vprašanje nadaljnjih 200.000,00 
din, če želimo obnoviti električno omrežje. Glede na zbrani 
samoprispevek bi bilo nujno najti rešitev za pridobitev manjka
jočih 200.000,00 din in zagotovitev obnove električnega 
omrežja in zamenjave transformatorja.

Odsek za komunalne zadeve je pripravil naslednji
odgovor: Strinjamo se, da je problem elektrifikacije na 

področju Dolskega oziroma Vinj izredno pereč, vendar sredstev 
za pomoč v letu 1975 ni bilo možno zagotoviti.

Zahtevki krajevnih skupnosti za elektrifikacijo vasi v letu 
1975 so znašali skupno 860.000,00 din. Glede na minimalna 
razpoložljiva proračunska sredstva občine je strokovna služba 
izdelala predlog, po katerem naj se za elektrifikacijo vasi 
zagotovi 420.000,00 din. Detajlna razporeditev je razvidna v 
družbenem načrtu in proračunu občine za leto 1975, s katerim 
50 seznanjene vse krajevne skupnosti in delegati. Po tem 
predlogu je KS Dolsko namenjenih 70.000,00 din in 25.000,00 
din za financiranje postavitve javne telefonske govorilnice v 
Dolskem. Glede sofinanciranja elektrifikacije Vinj je s pred
stavniki krajevne skupnosti dogovoijeno, da se že v letošnjem 
letu v ta namen angažirajo prosta sredstva krajevne skupnosti 
ter da se v okviru možnosti ta problem reši iz sredstev 
Proračuna za leto 1976.

Vprašanje: Nujno bi bilo dvigniti cesto Zalog-Laze na 
desnem bregu reke Save, da ta ob visokem vodostaju ne bi več 
Preplavljala cestišča.

Odsek za komunalne zadeve je pripravil naslednji
odgovor: V letu 1970 je občina financirala rekonstrukcijo in 

modernizacijo lokalne ceste Zalog Slapnica na odseku Zaloški 
most Podgrad v dolžini ok. 1500 m. Odsek ceste v dolžini ok. 
400 m je bil nivelentno dvignjen, tako daje nevarnost preplavi
le na tem odseku izključena. Z rekonstrukcijo tega odseka je 
blra prevoznost ceste Zalog- Laze Slapnica v dobršni meri 
mSena, ker je bila preplavitev tega odseka zelo pogosta, onemo- 
8°čcn pa je bil tudi promet do tovarna ARBO.

Nadaljnji odsek ceste je na 2 do 3 mestih tudi izpostavljen 
Poplavam, vendar poplave niso tako pogoste, preplavitev pa je
Kratkotrajna.

Zaradi pomanjkanja finančnih sredstev in prioritetnejših 
rugdi nalog bo citirane kritične odseke možno rešiti šele v 

''aslednjih letih. V zvezi s tem naj omenimo, da so poplave 
mdourniških potokov dne 19. in 20. marca 1975 povzročile 
^"milijonsko škodo na občinskem mestnem omrežju. Ocenjena 

^.»da na lokalni cesti Zalog Laze Slapnica znaša 280.000.00

Vprašanje: Želimo, da izvršni svet skupščine posreduje, da se 
Proste telefonske številke na pošti Dol oziroma telefonsko 
mrežje v krajevni skupnosti priključi v prihodnosti na pošto 

in ne več na Litijo, kamor je sedaj priključeno.
C|. Vprašanje smo poslali Podjetju za PTT-TOZD Telckomunika- 

Je m bomo odgovor objavili, ko ga prejmemo.

POLjf"3 K0ŠENINA. delegatka KRAJEVNE SKUPNOSTI

a prašanje: Kako bo prišla davčna služba občine do podatkov
mlniero davka od stanovanjskih zgradb, prispevkov za zaklo

nišča ter mestnega zemljišča pri tjistih občanih, ki kljub pisnim 
urgencam davčne uprave ne bodo predložili tozadevnih davčnih 
napovedi in kakšne bodo sankcije.

Davčna uprava je pripravila naslednji j 
odgovor: Proti vsem tistim občanom, ki tudi na vročene 

osebne pozive za vložitev napovedi za odmero davka od stano
vanjskih zgradb, prispevka za zaklonišča in uporabo mestnega 
zemljišča napovedi niso vložili,: bodo uvedeni postopki za 
kaznovanje po veljavnih predpisih. Ta postopek je možno uvesti 
v roku 5 let od dneva, ko je občaii prejel tak poziv. V tem roku 
bomo ob ustrezni kadrovski zasedbi lahko zbrali vse potrebne 
podatke za odmero vseh zgoraj inavedpnih obveznosti ter jih 
tudi izterjali. Zavezancem pa, kij na vrpčeni osebni poziv teh 
napovedi niso predložili, bodo podatki za odmero ugotovljeni 
na kraju samem.

Delegat Dušan KINK
Z gradnjo otroškega vrtca v Polju ob Rjavi cesti bodo pričeli 

v začetku leta 1976, lokacijska dokumentacija pa še ni izdana.
Odgovor na isto vprašanje, ki ga je postavil delegat Stane 

Ermenc, smo posredovali v objavo! 11/3-1975.

Franc ŠEREG, delegat STORITVEjNE OBRTI
Vprašanje: Ali je po samoupravnem sporazumu za izgradnjo 

cest v Ljubljani stopnja do 3,5 % ali 3,5 %?
Odgovor: V samoupravnem sporazumu za izgradnjo cest v 

Ljubljani je stopnja do 3,5 % in je torej lahko tudi nižja. Za leto 
1975 je določena stopnja 3,5 %. I 

Vprašanje: Ob servisu stanovanjskega podjetja DOM na Zalo
ški cesti št. 69 sc baje misli odvzeti zemljišče, čeprav se bo le-ta 
združil s servisom stanovanjskega podjetja FOND in bo tako 
nastal 243-članski kolektiv, ki ne ibo imel prostora za nadaljnji 
razvoj svoje dejavnosti.

Oddelek za gradbene in komunalne zadeve je pripravil na
slednji

odgovor: Po generalnem urbanističnem načrtu je v tem 
območju od leta 1966 določena lokacija za šolo. Glede na 
potrebe po vzgojnovarstvenem zavpdu in do kombinacije osnov
ne šole in VVZ je prišlo naknadno, p tem da sta soglašali 
krajevna skupnost Moste in skupščina občine Ljubljana Moste- 
Poljc. Vzgojnovarstveni zavod bomo zgradili iz samoprispevka v 
letu 1976 po programu za 120 oirok. Trenutno teče akcija za 
pričetek gradnje samo VVZ, za katerega so izdelani že idejni 
projekti, ni pa še precizno določena lokacija. Prav glede na 
probleme, ki bi nastopili ob nekajerih rjušitvah med temi so 
tudi objekti DOMA - se s ponovilo proučitvijo poskuša temu 
izogniti. Z realizacijo tega programa (WZ) bomo šli na prazne 
površine in lokacija vrtca ne bo prizadela objektov DOMA. Če 
pa bi do tega prišlo, ko bomo gradili šojo, bi se o tem posebej 
dogovorili z DOMOM.

Franc ULJANČIČ, delegat XI. KONFERENCE DELEGACIJ 
Vprašanje: Zakaj ni usklajena pplitikij obdavčevanja osebnih 

dohodkov po republikah oziroma; enaka višina neobdavčenega 
dela osebnih dohodkov?

Davčna služba je pripravila naslednji | 
odgovor: Politika obdavčevanja osebnih dohodkov (predpis 

davka iz skupnega dohodka občanov) še vedno spada v pristoj
nost posameznih republik, kar porpcni,<|a posamezne republike 
samostojno določajo višino neobdavčljivega dela osebnih do
hodkov. Verjetno bo tudi to vprašanje kmalu rešeno z medre
publiškimi dogovori. Zakaj do sedaj še ni bilo rešeno, ne 
moremo odgovoriti. Sicer pa smo vprašanje delegata poslali 
skupščini socialistične republike iSlovenije in bomo odgovor 
takoj po prejemu tudi objavili. i

Janez ŠTRAUS, delegat KRAJEVNE SKUPNOSTI HRUŠICA 
- FUŽINE

Vprašanje: V naši krajevni skupnosti bo nastal problem 
trgovine, ki obstaja že 50 let, pa jo mislijo ukiniti. Vzrok 
ukinitve trgovine je v tem, da je lastnik odpovedal lokal, v 
katerem je trgovina, prek pristojnega sodišča, kije odločilo, da 
s 1. septembrom 1975 dobi lastnik prostore nazaj in s tem 
seveda preneha Mercatorjeva trgovina.



Oddelek za gospodarstvo je pripravil naslednji
odgovor: V programu razvoja trgovine v občini Ljubljana 

Moste Polje je nakazan problem oskrbe potrošnikov iz ob
močja Hrušice, ki bo nastal z odpovedjo sedanjega lokala na 
Litijski cesti. S predstavniki krajevne skupnosti je bilo glede 
rešitve tega problema na občinski skupščini že več razgovorov.

Trenutno je v teku na sodišču II. stopnje pritožbeni postopek 
tožene stranke podjetja Mercator zoper sodbo prvostopenjskega 
sodišča, ki odpoveduje najemni odnos za ta trgovski objekt. Ce 
v pritožbenem postopku podjetje Mercator ne uspe in bi morala 
trgovina prenehati z obratovanjem, bo potrebno poiskati loka
cijo za nov montažni tip trgovine. Sicer pa je potrebno iskati 
možnost povezave s sosednjimi soseskami v izgradnji - to sta 
Štepanjsko naselje in Fužine, kjer je predvidena izgradnja večjih 
potrošniških centrov.

Janez BENEDIK, delegat KRAJEVNE SKUPNOSTI NOVE 
JARŠE

Na prvi del vprašanja, ki se je nanašalo na postajališči proge 1 
in 7 glede poravnave škode, ki jo je povzročil VIATOR, ko je 
avtobus zavozil na zelenico, in na slabo vzdrževano končno 
postajo, smo prejeli od VIATORJA Ljubljana naslednji

odgovor: 1. Postajališče proge 12 ni moč združiti s končno 
postajo oziroma z obračališčem proge 7. Končna postaja 
mestne proge hkrati služi za postanke vozil, ki so potrebni za 
urejanje intervalov med vozili.

2. V križišča se postajališča iz prometno-tehničnih del, pa 
tudi varnostnih razlogov, ne postavlja.

3. Vsa postajališča proge 12 so bila odločena v prisotnosti 
pristojnih služb občine Moste- Polje, predstavnika prometnega 
urada SML ter predstavnika podjetja VIATOR-TOZD Mestni 
potniški promet. Lokacije za postajališča so bile odrejene tam, 
kjer lahko najbolje koristijo občanom.

4. Pojasnilo glede poravnanja škode, ki da so jo povzročila 
vozila MPP na zelenici, smo podali že z našim dopisom krajevni 
skupnosti Nove Jarše št. S-2488/74 z dne 14. 1. 1975.

5. Na končni postaji proge 7 oz. njenem obračališču sta 
nameščena dva koška za odlaganje smeti. S tem smo izpolnili 
naše obveznosti. Za njih redno praznjenje skrbi Komunalno 
podjetje Ljubljana.

Delegat Metod JURČIČ
Vprašanje: V imenu delegacije in občanov krajevne skupnosti 

Nove Jarše postavljam vprašanje o nesolidnem poslovanju in 
odnosu do potrošnikov, ki ga ima podjetje za PTT Promet- 
TOZD Telekomunikacije.

Podjetje za PTT promet Ljubljana-TOZD Telekomunikacije 
priljučuje telefone na vsem območju podjetja tam, kjer so dane 
tehnične možnosti, to pa pomeni prost priključek v centrali in 
prost kabelski par v omrežju. Če teh dveh osnovnih možnosti 
ni, telefonov ne glede na čas vloženih prijav ni možno priklju
čiti. Zato sc absolutnega vrstnega reda (po času vloženih prijav) 
ne moremo držati.

Tak primer so tudi Nove Jarše, kjer smo telefonski kabel 
polagali preteklo leto. Telefone smo priključevali tako, kot so 
bile dane tehnične možnosti; najprej je bil položen kabel na levi 
strani Kvedrove ulice in zato smo tam telefone že priključili. 
Kabel na desni strani te ulice pa je bil položen in prevzet v 
eksploatacijo šele pred kratkim, zato bomo na tej strani Kve
drove (šttev. 2 32) priključevali telefone šele v mesecu aprilu.

Tako smo zadevo pojasnili tudi hišnemu svetu, Kvedrova 
2 22, ki je dejansko dostavil glede te problematike nekaj 
dopisov.

Tako, kot si želijo občani, da bi priključevali telefone, se 
namreč tudi v bodoče ne bo moglo dogajati. PTT podjetje gradi 
centrale in polaga omrežja skladno s sprejetim programom 
razvoja ptt mreže in predvsem s svojimi sredstvi in delno z 
bančnimi krediti. To pa ne zadošča za postavitev takih kapa
citet, da bi zadovoljili vse reflektante istočasno. Tako kot 
občani želijo, bi lahko storili le v primeru, da bi bilo telefonsko 
omrežje del splošnega komunalnega omrežja, za katerega bi 
poskrbel investitor ostalih gradenj v soseski oziroma na teri
toriju, ki ga pokriva npr. ena telefonska centrala.

Franc GRADIŠEK, delegat KRAJEVNE SKUPNOSTI DOL
SKO

Vprašanje: Želimo, da izvršni svet skupščine posreduje, da se 
proste telefonske številke na pošti Dol, oziroma telefonsko 
omrežje v krajevni skupnosti, priključi v prihodnosti na pošto 
Dol in ne več na Litijo, kamor je sedaj priključeno.

Podjetje za PTT promet-TOZD Telekomunikacije Ljubljana 
nam je poslal naslednji

odgovor: Na ATC Dol bomo lahko priključevali nove naroč
nike šele, ko bo centrala končana in bo povečano število zvez 
med Dolom in Ljubljano. Dolsko spada pod območje centrale 
Dol in bodo naročniki priključeni v številu, ki ga bosta 
dovoljevala omrežje in centrala.

Zaenkrat smo izdali le nalog za priključitev telefona krajevni 
skupnosti Dolsko. Naročniki iz Dolskega niso bili nikoli priklju
čeni na Litijo tako, kot je v vprašanju navedeno.


